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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XL/2018 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  28 marca 2018 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 
         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. Ponadto udział w Sesji RG 

wzięli: 

1. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

2. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

3. Eugeniusz Krzyżanowski – Radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

4. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

5. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

 

Porządek obrad XL Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XL zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Informacja o planowanych pracach na drogach powiatowych na terenie Gminy Zwierzyn. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych               

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

6) Ocena stanu dróg gminnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

7) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z realizacji „Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za 2017 rok”. 

8) Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2017. 

9) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn na 2018 rok, 

b) zmiany uchwały o zaciągnięciu pożyczki, 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2030. 

10) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski                        

    i zapytania radnych. 

11) Interpelacje, wnioski, zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski                           

    i zapytania sołtysów. 

12) Wolne wnioski i informacje. 

13) Zamknięcie XL zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 

1. Otwarcie XL zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

 

            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
12 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  
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15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję.  

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn odczytał   porządek 

obrad, do którego radni nie zgłosili uwag.  

 

 

3. Informacja o planowanych pracach na drogach powiatowych na terenie Gminy 

Zwierzyn. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że z uwagi na nieobecność 

zaproszonego na sesję wicestarosty informację w temacie planowanych prac na drogach 

powiatowych na terenie gminy Zwierzyn przekaże radny Rady Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego Eugeniusz Krzyżanowski, któremu oddał głos. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski poinformował, że w bieżącym roku w planach ujęte zostały 

następujące zadania: 

 położenie 1km dywanika asfaltowego Górki-Przyłęg za 120.000 zł,  

 remont najgorszego 800m odcinka drogi Sarbiewo-Sławno za 90.000 zł, 

 bieżące naprawy przy pomocy równiarki drogi Kolonia Santocka w Górkach 

Noteckich,  

 rozpoczęto prace związane z wycinką ok. 80 drzew na ul. Wojska Polskiego  

w Zwierzynie,  

 realizowany będzie napisany projekt na ustawienie oznakowania informującego  

o lokalizacji bajkowego przedszkola, 

 prowadzone będą prace (wytyczenie trasy, odwadnianie) na drodze Górecko-

Gościmiec,  

 dzięki wyposażeniu we własny sprzęt bieżące koszenie poboczy zostanie wykonane 

we własnym zakresie,  

 łatane dziur na drogach również będzie odbywało się przy użyciu własnych sił 

roboczych.   

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję.  

 

Urszula Kruszyna upomniała się o zgłaszane jesienią drzewa do wycięcia (wskazując na 

przechyloną lipę koło posesji p. Maślak na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie). 

 

Eugeniusz Krzyżanowski poinformował, że powiat obrał taktykę w występowaniu do RDOŚ  

o wycinkę drzew. Gdy występowali o pozwolenie na dużą ilość drzew do wycięcia, nie 

wyrażano im na to zgody. Dlatego w tej chwili występują o mniejszą ilość ok. 10 drzew, to 

może uda im się uporać z zaplanowaną wycinką ok. 130 drzew. Środki na bieżącą wycinkę są 

zabezpieczone, brakuje tylko zgody RDOŚ. 
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Anna Ryś-Konieczna wskazała drzewa do wycinki w Zwierzynie od strony kościoła i na  

ul. Wiejskiej i Noteckiej oraz poinformowała o potrzebie położenie nowego asfaltu na  

ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie od przejazdu kolejowego do bajkowego przedszkola oraz 

ścięcie i wyrównanie poboczy na tej drodze.   

 

Stefania Sierocińska prosiła o naprawę chodnika od torów kolejowych w kierunku kościoła  

w Zwierzynie. Stwierdziła, że łatanie dziur na ul. Wojska Polskiego mało daje, jej zdaniem 

trzeba byłoby zrobić całą drogę oraz zapytała, czy będą obcinane drzewa od posesji  

p. Wełniaka w stronę kościoła.   

 

Eugeniusz Krzyżanowski odpowiedział, że zgłoszone sprawy przekaże staroście. 

 

Stefania Sierocińska poinformowała o konieczności odtworzenia rowu wzdłuż zakrętu przy 

posesji p. Szczuka, który zawsze był a teraz jest zasypany i woda nie spływa z asfaltu, tylko 

stoi na polach, których nie można użytkować. 

 

Włodzimierz Nobis stwierdził, że droga na Kolonii Santockiej jest wykonana. Dobrze byłoby, 

żeby teraz tam wykonać rów i wody byłyby odprowadzone do rzeki. Prosił również, żeby 

grupa robotników wykonująca prace na drogach robiła to solidnie, a nie po miesiącu łatania 

dziur, pojawiały się one ponownie. 

 

Jarosław Skiba wskazał na pęknięte drzewo naprzeciwko wjazdu do stanicy wędkarskiej. 

 

Renata Wąsik prosiła o załatanie dziur na drogach koło sklepu i w kierunku szkoły  

w Gościmcu, gdyż dziury z dnia na dzień robią się coraz większe. 

 

Grzegorz Kuchciński podziękował radnemu Eugeniuszowi Krzyżanowskiemu, że dba  

o interesy gminy Zwierzyn oraz prosił o odwodnienie ul. Kolejowej w Górkach Noteckich 

koło sklepu p. Koszyka i naprawienie bariery na mostku w Przyłęgu. Wnioskował również  

o odmalowanie przejść dla pieszych na terenie gminy Zwierzyn.  

 

Eugeniusz Krzyżanowski dodał, że przebudowa mostku na drodze Błotno-Pławin nie doszła 

jeszcze do skutku, gdyż wykonawcy nie chcą podjąć się tematu (zbyt wysoki poziom wód, 

bagnisty teren). Ma nadzieję, że może uda się to zrobić w tym roku. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka prosił o wyjaśnienie mieszkańcom, dlaczego oszukuje się ich 

w sprawie remontu drogi do Górecka. Twierdził, że obiecywano co roku wykonanie odcinka 

drogi, zrobiono dwa kawałki i na tym koniec.   

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali 

informację pisemną obejmującą działalność wójta w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie 

w załączeniu do protokołu) i otworzył dyskusję.  
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Stefania Sierocińska zapytała, dlaczego płacimy więcej za śmieci segregowane niż za 

niesegregowane (podwyżka przewidziana za segregowane o 3,70 więcej, a za niesegregowane 

o 2 zł więcej) oraz jaka jest ściągalność opłaty za wywóz nieczystości stałych. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że jest członkiem zgromadzenia oraz 

uczestniczy w posiedzeniach komisji rewizyjnej Celowego Związku Gmin SG05. 

Przygotował swoje projekty podwyżek, żeby promować tych, co segregują, jednak nie wzięto 

tego pod uwagę.  Nie zna idei zaproponowanych podwyżek. Ściągalność opłaty jest najlepsza 

w gminie Zwierzyn i wynosi ok. 92%. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek poinformowała, że ustawodawca nakazał odbiór śmieci, oni tylko 

mogą wystawić tytuł wykonawczy do komornika, nie ma innych narzędzi egzekwowania 

należności i tu jest problem. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał o zamianę działek (zalesionej na ul. Podgórnej na działkę w 

Górkach Noteckich). 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że chcą dla nadleśnictwa oddać działkę na ul. Podgórnej 

w zamian za to chcą pozyskać działkę w Górkach Noteckich pod parking. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

        Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji 

(informacja w załączeniu do protokołu).  

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy ustosunkował się do wniosków złożonych przez 

mieszkańca Zwierzyna, informując, że przewidziany jest projekt przyłącza wody  

z m. Łącznica. Wody na posesji nie ma, gdyż dopiero w 2008 roku posesja przeszła do  

gminy Zwierzyn (poprzednio była w Strzelcach Krajeńskich). Cały czas mają to na uwadze. 

Podobnie jest, jeżeli chodzi o oświetlenie. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 5. 

 

6. Ocena stanu dróg gminnych na terenie Gminy Zwierzyn.    

       

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn poinformował,  

że komisja nie wyjeżdżała w teren, drogi były oceniane na miejscu. Stwierdził, że wymagają 

one niezbędnych remontów. Sytuacja jest i będzie taka sama, jak w latach ubiegłych.   

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Mateusz Ostapiuk inspektor w UG Zwierzyn poinformował, że przetarg na remont dróg 

wygrała firma Leona Tołkacza, gdyż na inne firmy nie było gminy stać. 

 

Janusz Lessnau poinformował, że firma, która w ubiegłym roku wykonywała prace  

na drogach, jako jedyna do tej pory robiła to dobrze. 
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Włodzimierz Nobis stwierdził, że jest na to sposób, płacimy i wymagamy. Jeżeli nie jest 

zrobione dobrze, to nie płacimy. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 6 oraz o godz. 12
30

 

ogłosił przerwę w obradach. 

 

O godz. 12
40

 przewodniczący RG wznowił obrady. 

 

7) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z realizacji „Programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi za 2017 rok”. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że sprawozdanie zostało 

przesłane radnym wraz z materiałami sesyjnymi (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że uchwała jest podejmowana 

tradycyjnie co roku. Wszystkich nie są w stanie zadowolić. Odbiorcami są kluby sportowe. 

Doszedł jeszcze jeden klub sportowy Dragon. 

 

Jarosław Skiba poinformował, że w tym temacie odbyło się w dniu 19 marca posiedzenie 

komisji. Obecna była przedstawicielka stowarzyszenia Stolina. Doszli do stwierdzenia, że 

organizacje muszą się dogadać między sobą. Program jest przygotowywany na dany rok. Są 

zamierzenia, że przedstawiciele organizacji się ze sobą spotkają i określą plan działania. 

Zadał jeszcze pytanie odnośnie zakupionej maty dla klubu sportowego Dragon działającego 

na naszym terenie. Co się z nią stanie, jak klub przestanie funkcjonować. 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że pozyskano ją w ramach ogłoszonego konkursu 

pozyskując środki na jej zakup. Konstrukcja tych konkursów jest taka, że nie ma gwarancji, 

że ten środek trwały zostawią czy zabiorą ze sobą. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania, 

które zostało przyjęte jednogłośnie. Głosowało 15 radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 7. 

 

8) Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2017. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że raport został przesłany 

radnym wraz z materiałami sesyjnymi (raport w załączeniu do protokołu) i otworzył dyskusję. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odniósł się do treści raportu z wykonania Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2017. 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poddał pod głosowanie przyjęcie raportu, które 

zostało przyjęte jednogłośnie. Głosowało 15 radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 8. 

 

9)  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

     a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn na 2018 rok, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, że jest to cykl 

uchwał jednorazowych. Zapoznał z obecnym statusem firmy ANIMALS z Białogardu, która 

odbiera zwierzęta z naszego terenu. Przekazał informację, jak to było w tym temacie w 2017r. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że przed sesją otrzymał e-maila 

odnośnie schroniska w Białogardzie, który został przesłany radnym. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn na 2018 

rok (opinia nr 203/2018 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję.  

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy na terenie gminy są bezdomne koty. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że jest spora część bezdomnych kotów, 

ale oni starają się ich nie mieć. Jednak odnotowuje się przypadki, że one są. Dodał odnośnie 

schroniska w Białogardzie, że lekarz powiatowy wydał decyzję o funkcjonowaniu tego 

schroniska. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn na 2018 rok pod głosowanie. Udział  

w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XL/208/2018 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) zmiany uchwały o zaciągnięciu pożyczki, 

 

Ligia Kowalczyk–Piątek skarbnik gminy poinformowała, że projekt uchwały został 

wywołany tym, że budowa remizy w Zwierzynie miała być finansowana z dwóch programów 

z WFOŚ i PO RYBY. Jednak w momencie, gdy doszło do szczegółów przed podpisaniem 

umowy okazało się, że większość inwestycji nie kwalifikowała się do programu PO RYBY. 

Otrzymaliby z obiecanych 300.000 zł, może tylko 90.000 zł. Dlatego doszli w wójtem do 

wniosku, że zrezygnują z tego dofinansowania na rzecz budowy remizy, przeznaczając  

te środki na inną inwestycję (budowa ścieżki rowerowej). W związku z rezygnacją z tego 

dofinansowania   zmuszeni są do zaciągnięcia dodatkowej pożyczki w kwocie 250.000 zł. 
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Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

o zaciągnięciu pożyczki (opinia Nr 206/2018 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Jarosław Skiba stwierdził, że jeżeli nie ma czegoś na papierze, to nigdy nie jest pewne, 

dlatego później muszą zaciągać kolejny kredyt. Jego zdaniem z inwestycją można było 

poczekać. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu pożyczki pod głosowanie. Udział w głosowaniu 

wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty większością głosów. „Za” przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 11 radnych, „wstrzymało się” od głosu 4 radnych (Grzegorz 

Kuchciński, Stefania Sierocińska, Anna Ryś-Koniczna i Jarosław Skiba).  Projekt uchwały 

staje się uchwałą Nr XL/209/2018 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, 

 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych  

do uchwały budżetowej na 2018 rok. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2018 rok (opinia nr 204/2018 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2018 rok pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, 

projekt uchwały został przyjęty większością głosów. „Za” przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 14 radnych, „wstrzymał się” od głosu 1 radny (Grzegorz Kuchciński).  Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XL/210/2018 (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

 

    d)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2030  

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy w kwestii wyjaśnienia poinformowała, że zmiany 

dotyczą zdjęcia poręczenia oraz uaktualnienia zapisów w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

na lata 2018-2030.   

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2018-2030 (opinia nr 205/2018 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję.  

 

Anna Ryś-Konieczna stwierdziła, że ona nie wie, chyba to źle interpretuje, zadając pytanie, co 

się dzieje z komisją ekonomiczną i rozwoju gminy, czy wszyscy jej członkowie zawsze 

muszą być na tak, czy wszystko u nich musi przechodzić pozytywnie. 

 

Mariusz Krzyżanowski odpowiedział, że albo mają wybór i stawać okoniem, albo 

zaakceptować przedkładane im propozycje. 
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Anna Ryś-Konieczna stwierdziła, że chyba nie są 15 marionetkami, które podnoszą ręce,  

a jeżeli tak to należy wystrugać 15 kukiełek i robić wszystko, co zechce gmina. 

 

Mirosław Gniewczyński poinformował, że przy każdym punkcie porządku obrad jest taki 

podpunkcik dyskusja i należy to szanować. Każdy z radnych może wyrazić swoje zdanie. 

Wiemy też, że opinia komisji nie jest wiążąca dla Rady, gdyż to ona decyduje. Jeżeli ktoś ma 

inny pogląd na rozpatrywaną sprawę i chciałby to skonfrontować to zaprasza do dyskusji. 

 

Jarosław Skiba zadał pytanie, ile w momencie zaciągnięcia kredytu będzie wynosił koszt 

budowy remizy i jaki dług będzie na koncie gminy na koniec roku w stosunku do roku 

ubiegłego. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała, że z budżetu gminy dokładamy 

około 95.000 zł. do budowy remizy. Pożyczkę oczywiście trzeba spłacić, chociaż WFOŚ 

nieoficjalnie mówi o częściowym jej umorzeniu, skoro nie mają środków na dotacje 

bezzwrotne. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący zamknął dyskusję oraz poprosił o zwrócenie uwagi 

na staranność w przygotowywaniu projektów uchwał. Następnie poddał projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2030 pod głosowanie. Udział 

w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty większością głosów. „Za” 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych, „wstrzymało się” od głosu 2 radnych 

(Anna Ryś-Konieczna i Grzegorz Kuchciński).  Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XL/211/2018 (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9. 

 

10. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

 

Stefania Sierocińska: 

 wnioskowała o ciąg pieszy wzdłuż ul. Kościelnej w Zwierzynie, informując, że 

mieszkańcy twierdzą, iż bardziej potrzebny jest ciąg pieszy wzdłuż ul. Kościelnej niż 

budowa chodników na cmentarzu, 

 wskazała na ubytki w drodze wojewódzkiej od Zwierzyna do Strzelec Krajeńskich, 

 upomniała się o obiecane spowalniacze na ul. Polnej w Zwierzynie,  

 prosiła o podcięcie drzew (lip) na drogach gminnych i powiatowych. 

 

O godz. 13
38 

salę obrad opuściła radna Dorota Kruszyna. 

 

Urszula Kruszyna prosiła o spowodowanie rozbiórki drewnianego kiosku po byłym sklepie 

monopolowym w pobliżu dworca PKP w Zwierzynie, gdzie w godzinach wieczornych  

i nocnych spotykają się osoby spożywające alkohol i zakłócające ciszę nocną.  
 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że były podejmowane próby 

wymuszenia rozebrania tego punktu, ale stanęły na częściowym zrobieniu tego. Stoi on tylko 

częściowo na gruncie gminnym. Pisma wzywające do usunięcia go nie skutkują. Wystąpią  

z pismem do policji o zwrócenie uwagi na przebywające tam osoby oraz do właściciela 

punktu o natychmiastowe jego usunięcie. 

 

Renata Marcińczak prosiła o: 

 zdyscyplinowanie właściciela posesji, na którym stoi zamknięty punkt po sklepie 
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monopolowym do uporządkowania terenu, który jest bardzo zaśmiecony i szkodzi 

wizerunkowi gminy (wniosek zgłoszony wyłącznie na piśmie), 

 naprawę schodów wejściowych do przychodni lekarskiej w Zwierzynie. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że jak zrobi się cieplej, to schody zostaną naprawione. 

 

Włodzimierz Nobis wnioskował o zwiększenie oświetlenia (lamp na istniejących słupach na 

ul. Kolonia Santocka w Górkach Noteckich na odcinku od skrzyżowania drogi brukowej do 

mostu koło posesji p. Tarczyńskiej, zamontowanie lampy na słupie przy przejeździe 

kolejowym przy drodze w kierunku byłego młyna w Górkach Noteckich). 

 

Grzegorz Kuchciński wnioskował o odmalowanie znaków poziomych P10 w miejscach, gdzie 

wytyczone są przejścia dla pieszych na terenie gminy Zwierzyn, informując, że znaki 

poziome P10 są niewidoczne, znaki pionowe D6 są przysłonięte drzewami, większość przejść 

na terenie gminy jest nieoświetlona. 

 

Pozostali radni zgłosili swoje wnioski i zapytania wyłącznie na piśmie (wnioski  

Roberta Wcisło, Jarosława Skiby, Anny Ryś-Koniecznej, Renaty Wąsik i Mirosława 

Gniewczyńskiego w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 10. 

 

11. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 

 

Janusz Lessnau sołtys sołectwa Górecko w imieniu mieszkańców zadał pytanie, dlaczego nie 

można pozyskać środków na remont dróg, skoro można to zrobić na inne inwestycje. 
 

Inspektor ds. dróg w UG Zwierzyn odpowiedział, że wnioski zostały złożone na drogę do 

Brzezinki i ul. Zamkową w Górkach Noteckich. Zastanawiają się nad jeszcze jedną drogę  

z programu wojewody, ale zaznaczył, że wszędzie wymagany jest wkład własny. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 11. 

 

12) Wolne wnioski i informacje. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn 

przedstawiła sprawozdanie z przeprowadzonej kontroli przez komisję rewizyjną w Urzędzie 

Gminy Zwierzyn w dniu 12 marca 2018r. (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Za przyjęciem sprawozdania radni głosowali jednogłośnie. Głosowało 14 radnych.  

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił sprawozdanie z odbytego posiedzenia komisji w dniu 12 marca 

2018r. 

 

Za przyjęciem sprawozdania radni głosowali jednogłośnie. Głosowało 14 radnych.  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przekazał następujące informacje: 

 poinformował o unieważnieniu uchwały Nr XXXVIII/201/2018 z dnia 31 stycznia 

2018r. Rady Gminy Zwierzyn w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej 

na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków lub 
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wymiany zbiorników bezodpływowych na terenie Gminy Zwierzyn w latach  

2018-2020 uchwałą Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze, 

 przypomniał, że do 30 kwietnia br. należy złożyć oświadczenie majątkowe radnego 

wraz z kopią zeznania podatkowego za 2017 r., zaznaczając, że obowiązują nowe 

wzory oświadczenia, 

 poinformował, że będą musieli powołać komisję doraźną w celu dokonania zmian  

w Statucie Gminy Zwierzyn, 

 dyżury przewodniczącego będą pełnione w poniedziałek, jeżeli nie będzie mógł go 

pełnić osobiście, będzie go zastępować wiceprzewodnicząca, 

 następna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 25 kwietnia br. o godz. 11
00

. 

Na zakończenie złożył wszystkim obecnym życzenia z okazji nadchodzących świąt 

Wielkanocnych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 12. 

 

13. Zamknięcie XL zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 14
15

 zamknął obrady XL zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

 

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński  
 

 

 


